
Zápis ze zasedání KRJ Liberec 

12. 1. 2004 

 

Přítomní:  Charlie – Karel Švehla, Ťapka – Karla Švehlová, Lesana – Daniela Bittnerová, Robi – 

Robert Prade, Sása – Vladimír Stránský, Jezevec – Ivan Brabec, Kim – Luboš Lehký, Mao 

– Antonín Wiener, Golem – Adam Bednář, Sova – Milan Kubát, Sir – Miroslav Kubát, 

Jaran – Zdeněk Pleva, Gándý – Pavla Brázdová 

Omluvení: Mikulka – Pavlína Rajdlová, Fox – Marcel Štěpánek 

 

1) Schválení zápisu 

 

2) Ťapka informovala o setkání vůdců LŠ, LK a ILŠ s met. skupinou pro výchovu a vzdělávání NJ 

a náčelníkem v Praze 10.1.2004  

 Setkání prodiskutovalo postavení ÚLŠ, možnost prohlášení našich lesních škol za Wood 

badge kurzy a neopomnělo rozebrat i systém vzdělávání činovníků jako celek 

 Met. Skupina pro VaV činovníků toto setkání bere jako zdroj informací pro další jednání o 

ŘVČČJ, toto setkání jistě nebude posledním. 

 

3) Ťapka informovala o zasedání NJ 11.1.2004 v Praze 

 Junák připravuje internetový výukový program pro děti zaměřený na řešení krizových situací, je 

určen pro školy 

 Putovní výstava z Jamboree skončila – polední výstava proběhne v Poslanecké sněmovně 

 TDC postupně dělá dotisk skript VZ, která došla a také Odborné zkoušky 

 Kluby přátel skautingu – deseti přihlášeným střediskům byly rozeslány propozice a přihlášky 

 Některé okresy i kraje mají stále problémy s vyúčtováním dotací – Bořek mezi problémovými OJ 

jmenoval Liberecký kraj.  

Ve vyúčtování dotací na vybavení (táborové dotace) se projevil problém s tím, že někteří do nich 

účtovali i jiné věci, než jen vybavení 

Dotace od MŠMT nejsou úplně jasné a proto se na pokynu k dotacím na rok 2004 ještě pracuje 

Pokyn k hlášení vzdělávacích akcí, žádostem o dotace a vyúčtování v roce 2004 již vyšel 

 Komise pro Fond obnovy nemovitostí se schází 4krát do roka – v roce 2003 podpořila 8 projektů. 

1 340 000,- rozpůjčováno, 99 000,- volných prostředků 

 KÚJ potvrdila, že Medaile Díků budou vyrobeny do koncem ledna a Medaile Sv. Jiří bude určitě 

k dispozici na udělení 24.4.2004  

 31.1.2004 proběhne v Praze setkání VRJ a předsedů ORJ a KRJ a současně hospodářů s hospodáři 

a revizoři s ÚRKJ – setkání bude i o podvojném účetnictví. Bořkovi se přihlásilo cca 30 lidí 

z hnutí, kteří chtějí pomoci s přechodem na podvojné účetnictví 

 INTERCAMP – proběhne po deseti letech, přihlášeno je 100 lidí více, než je kapacita 

 TATRACOR  - proběhne v červenci v Tatranské Lomnici – ještě je místo 

 50 dobrovolníků z Junáka se připravuje jet pomoc jako pořadatelé na Olympiádu do Atén, Ústředí 

se rozhodlo jejich žádost podpořit a zastřešit je 

 KRUH ke konci ledna vyhlásí na sebe konkurz 

 Předsedkyně ČRDM – paní Vohralíková byla jmenována ministryní, proto odstoupila z funkce 

předsedkyně ČRDM. Předsedou ČRDM je nyní Goblin 

 Mikulášského semináře se na konci roku 2003 zúčastnilo 660 roverů (počet účastníků rok od roku 

stoupá) 

 Hygienická vyhláška – informoval Jezevec – Ivan Brabec 

 Poslední verze registračního programu na rok 2004 visí na internetu 

 Videokazeta a CD – První pomoc při pádech z výšky – materiál Společnosti pro zdraví společnosti 

je k zapůjčení v KÚJ 

 10.-12.2.2004 proběhne sbírka – „Srdce je taky sval“, na pomoc dětem se svalovou dystrofií. 

Informace vyjdou v Junák Hlásí 

 

 



 NJ potvrdilo nového člena VRJ – Kasaře – Ondřeje Poláka, jako organizačního zpravodaje 

 NJ schválilo svůj plán činnosti do sněmu 

 Sněm proběhne nejspíš 18.-20.2.2005 v Třebíči 

Junák funguje už 14 let v celku. Je to nejdelší fungování skautingu, které si všichni reálně 

pamatujeme 

Sněm by měl rozhodnout odpověď na otázku: „Co jsme a kam jdeme?“  

 Čestná Jednotka Svojsikův oddíl – podle článku 41 stanov stojí mimo organizační jednotku 

strukturu Junáka – nemá právní subjektivitu. Členství v SO bude formou vyznamenání, řešené to 

bude zvláštním řádem, který vyřeší postavení SO v Junáku 

 Zavedení podvojného účetnictví (od 1.1.2005)  

Strategií VRJ je co nejvíce s tímto přechodem pomoct 

  Série vzdělávacích seminářů na podzim 2004 (v každém kraji jeden víkend) 

  Najít vhodný software (ve spolupráci s ČRDM) 

  Vydat metodickou příručku 

 

4)  Úkol - Sehnat hospodáře pro KRJ Liberec. Je to nezbytné 

 

5)  Úkol – Zamyslet se nad organizační strukturou Libereckého kraje. Pokusit se zjednodušit 

organizační strukturu kraje a okresů a snížit náročnost na lidi 

 

6) Charlie připomněl pasportizaci nemovitého majetku  okresů a středisek. KRJ byla 

informována o jednání s Cyrem (Miroslav Fryc z Nového Města pod Smrkem), který by se ujal této 

problematiky z pozice stavebního odborníka 

 

7) Úkol – Sehnat okresní archiváře. Čočkyn ústy Charlieho prosí, aby jednotlivý archiváři okresů 

začali pracovat pod vedením Čočkyna 

 

8)  Chceme-li webové stránky, musíme pro ně vymyslet nějaké poklady 

 

9)  25. 1. 2004 proběhne setkání výchovných zpravodajů v Jablonci n.N. Začátek v 9:00 ve 

Výměníku 

 

10) Na setkání VRJ a předsedů ORJ a KRJ a současně hospodářů s hospodáři a revizorů s ÚRKJ 

31.1.2004 do Prahy pojede za Liberecký kraj Mikulka (na setkání hospodářů), Charlie (na setkání 

předsedů), Žabák (na setkání revizorů). KRJ doporučuje a předpokládá, že všechny okresy pošlou na 

tato setkání taky své zástupce. 

 

Příští setkání 9. 2. 2004 v 18:00  v Zadní ulici  

 

                                                                                           Zapsala Gándý 


